



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني
GACA Circular

إلحاقاً إلى التعميم رقم (٢٩٤٠٦/٥) وتاريخ ١٤٤٥/١٢/١٢ هـ الموافق ٢٠٢٤/٠٦/١٨ م.

Appending to GACA Circular No. (5/29406) dated 12/12/1445 corresponding to 18/06/2024

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.
To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

Subject:

Scheduled dates for transferring Umrah passengers to the Kingdom of Saudi Arabia for each Hijri year.

الموضوع:
مواعيد نقل المعتمرين إلى المملكة العربية السعودية من كل عام هجري.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.
- Gaca Circular No. (5/29406) dated 12/12/1445h corresponding 18/06/2024.

- المرجع:
- المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.
 - تعميم الهيئة رقم (٢٩٤٠٦/٥) وتاريخ ١٤٤٥/١٢/١٢ هـ الموافق ٢٠٢٤/٠٦/١٨ م.

Instructions:

All airlines transferring passengers of Umrah visa holders to the Kingdom on scheduled or charter flights must comply with the following:

التعليمات:
على كافة شركات الطيران الناقلة لحاملي تأشيرات العمرة إلى المملكة على رحلاتها المنتظمة أو العارضة الالتزام بما يلي:

- The entry of Umrah visa holders begins on the 14th of Dhu al-Hijjah each Hijri year.
- The last date for Umrah visa holders to enter the Kingdom is the 15th of Shawwal each Hijri year.
- The last date for Umrah visa holders to leave the Kingdom is the 1st of Dhu al-Qi'dah each Hijri year.
- All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with the circulars, orders, and instructions issued by GACA.

- بداية دخول حاملي تأشيرات العمرة من تاريخ (١٤) ذو الحجة من كل عام هجري.
- آخر موعد لدخول حاملي تأشيرات العمرة إلى المملكة بتاريخ (١٥) شوال من كل عام هجري.
- آخر موعد لمغادرة حاملي تأشيرات العمرة للمملكة يكون بتاريخ (١) ذي القعدة من كل عام هجري.
- التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بالمملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation